



Ghrelin对绵羊早期体外胚胎发育的影响

杨燕燕^{1,2}, 青格勒², 达来², 张冠华¹, 彭灿泉¹, 邵凯², 苏和², 田瑛², 王新奇¹, 郭延华³, 乌达巴拉², 周璇², 曹贵方^{1*}

(1.内蒙古农业大学 兽医学院, 呼和浩特 010018; 2.内蒙古自治区农牧业科学院畜牧研究所, 呼和浩特 010031; 3.新疆农垦科学院畜牧兽医研究所, 石河子 832000)

Effects of Ghrelin on the Development of Early Ovine Embryos *in vitro*

YANG Yan-yan^{1,2}, QING Ge-le², DA Lai², ZHANG Guan-hua¹, PENG Can-quan¹, SHAO Kai², SU He², TIAN Ying², WANG Xin-qi¹, GUO Yan-hua³, WU Da-ba-la², ZHOU Xuan², CAO Gui-fang^{1*}

(1.College of Veterinary Medicine, Inner Mongolia Agricultural University, Huhhot 010018, China; 2.Institute of Animal Husbandry, Inner Mongolia Academy of Agricultural and Animal Husbandry Sciences, Huhhot 010031, China; 3.Institute of Animal Husbandry and Veterinary Medicine, Xinjiang Academy of Agricultural and Reclamation Science, Shihezi 832000, China)

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献 \(0\)](#)[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net